
Vragen m.b.t. SB 25 Jaarverslag Provinciearchivaris 2021 en Managementreactie

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie
ChristenUnie 1 Het Jaarverslag laat zien dat de basis (om 

allerlei redenen) nog niet op orde is wat 
betreft de (kwaliteitszorg van de) 
Informatiehuishouding.  Het CIO-office is 
inmiddels ingericht. 
Is de urgentie wb informatiebeheer ook 
aanwezig in de organisatie en  hoe gaan 
verbeteringen ingebed en geborgd worden 
in de dagelijkse bedrijfsvoering (alle 
domeinen) van de organisatie? Hoe halen 
we achterstanden in (waar voortgang nu 
stagneert), ook met het oog op de Wet Open
Overheid, en de invoering van de 
Omgevingswet ?

Zoals u in de managementreactie kunt lezen
is de urgentie nog niet in de gehele 
organisatie (alle domeinen) aanwezig. Hier 
wordt de aandacht op gevestigd vanuit de 
programma’s Wet open overheid, 
Samenwerken en dossiers, en Projectmatig 
werken. Het zijn programma’s; borging in de
lijnorganisatie is een grote uitdaging 
waaraan in die lijn vaste aandacht moet 
worden gegeven. Een hardnekkig probleem 
is de werving van vakspecialisten: nagenoeg
de hele overheid is in die vijver aan het 
vissen.
Voor de achterstanden in rechtmatigheid 
heeft de provinciearchivaris een aanbeveling
uitgebracht. Op p. 10 van de 
managementreactie kunt u lezen wat wij 
doen om die aanbeveling in te vullen.
Wat de Omgevingswet betreft is nog niet 
alles geregeld rond informatiehuishouding, 
maar hier wordt druk aan gewerkt door de 
informatiemanagers van Leefomgeving.
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